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JEGYZŐKÖNYV 

Készült Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és Tulajdonosi 
Bizottságának 2024. november 05-én megtartott rendkívüli, nyílt ülésén. 

Jelen voltak a mellékelt jelenléti íven szereplők. 

Móra JózsefeInök köszöntötte a megjelenteket és elmondta, hogy ez az első olyan 
bizottsági ülés, ahol így találkoznak. Úgy gondolta, hogy érdemes volna néhány 
szóban bemutatkoznia mindenkinek, hogy mindenki tudja, hogy ki kicsoda. Először a 
hivatal munkatársait mutatná be, utána pedig a bizottság tagjait kérné, hogy 
önmagukról mondjanak valamit. A bizottság titkára Boda Éva a Számviteli és 
Tervezési Iroda vezetője. 

Boda Éva köszöntötte a megjelenteket, és elmondta, hogy várja a közös munkát. 
Megemlítette, hogy 5 éve dolgozik a közös önkormányzati hivatalnál, és az idei 
évben, amikor Balogh Imre az iroda korábbi vezetője nyugdíjba ment, akkor őt 
nevezték ki az utódjának. 

Móra József megköszönte és felkérte Balogh Imrét a bemutatkozásra. Megjegyezte, 
hogy érdemes arról beszélni, hogy Balogh Imre több évtizeden keresztül volt a 
pénzügyi osztálynak a munkatársa, vezetője, és ahogy szokták ezt mondani, 
kisujjában van a szakma és ezért nagyon sok esetben támaszkodtak az ő építő és 
okos véleményére. Felkérte Imrét, hogy mondjon néhány szót magáról. 

Balogh Imre elmondta, hogy igyekszik a bizottságot is, de leginkább a napi 
munkában Boda Évát segíteni a pénzügyek terén. 

Móra József felkérte jegyző asszonyt, hogy beszéljen magáról pár szóban. 

Döbrőssyné dr. Seres Ilona elmondta, hogy az eljárás részét tudja erősíteni a 
folyamatnak, a hivatali munka csapatmunka, amelyet igyekszik koordinálni és a 
tudását hozzátenni. 

Móra József elmondta, hogy a következő, akit szeretne a bizottság tagjainak 
bemutatni az Dr. Tabajdi Ágnes a Jegyzői Iroda vezetője, és mint megjegyezte ő is 
állandó meghívottja a bizottsági üléseknek. 

dr. Tabajdi Ágnes köszöntötte a megjelenteket, elmondta, hogy sokakkal már 
találkoztak. A résztvevők közül két fő, akit nem ismer, a többiekkel a korábbiakban is 
munkakapcsolatban voltak. A Jegyzői Irodát 2010. óta vezeti. Hozzá futnak be azok 
az ügyek, amelyek bármilyen jogi problémával, eljárással, előterjesztéssel, és 
rendeletalkotással, és mindennel is összefüggenek. Tájékoztatásul elmondta, hogy a 
jogi bizottságban van főként, de az itteni munkában, mint meghívott fél vesz részt. 

Móra József megköszönte az elmondottakat és felkérte dr. Danyi Katalin aljegyzőt, a 
Közigazgatási Iroda vezetőjét, mindenféle közigazgatási problémának a tudóját a 
bemutatkozásra. 

Dr. Danyi Katalin köszöntötte a tisztelt bizottsági tagokat, véleménye szerint elnök 
úr már bemutatta, úgyhogy neki már nem maradt semmi tisztje. Elmondta hogyha 
bármilyen problémával kapcsolatban a segítségükre lehet, akkor nagyon szívesen áll 
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rendelkezésükre. Bár a pénzügyi bizottság munkája és a közigazgatási iroda 
munkája nem sok ponton kapcsolódik egymáshoz, de azért igyekszik segíteni. 

Móra József megköszönte az elmondottakat és szerette volna bemutatni Csákné Kis 
Regina humánpolitikai referenst, megjegyezte, hogy vele elég sűrűn fognak 
találkozni a következő időszakban. 

Csákné Kis Regina elmondta, hogy ő az önkormányzat humánpolitikai referense, 
2019. óta foglalkozik az önkormányzati dolgozók, a képviselők, a bizottsági tagok, 
valamint az intézményvezetők humánpolitikai feladataival. 

Móra József elmondta, hogy van egy rendkívül fontos személy, Váriné Kádár Margit 
könyvvizsgáló, ő az önkormányzatnak a könyvvizsgálója. Felkérte a bemutatkozásra. 

Váriné Kádár Margit tisztelettel köszöntötte a megjelenteket. Elmondta, hogy a 
Képviselő-testületi Üléseknek a közvetítése kapcsán ő is ismerős lehet a 
jelenlévőknek. 30 éve tölti be tisztségét Szentes városának könyvvizsgálójaként. Azt 
megelőző időszakban gyakorlatban vitte máshol a városnak a pénzügyi vezetését, 
dolgozott könyvvizsgálóként kórházaknál, önkormányzatoknál és nonprofit 
szervezeteknél, for-profit szervezeteknél, egyháznak is dolgozik jelenleg is. Dolgozott 
az Állami Számvevőszéknél 2 évtizeden keresztül, tehát az államháztartás minden 
szegmensét sikerült megismernie ennyi évtized alatt, és megemlítette, hogy 
egyébként itt volt középiskolás is, otthonának tekinti, és nagyon szeretne segíteni a 
problémák megoldásában is, de tulajdonképpen a könyvvizsgálat az a 
szabályosságnak a vizsgálatát jelenti legfőképpen, és hát a továbbiakban is, hogyha 
a pénzügyi előírások, jogszabályok tekintetében, ha van valamilyen kérdés, akkor 
szívesen segít. 

Móra József megköszönte és nem utolsó sorban, de szerette volna bemutatni a 
bizottságnak az állandó jegyzőkönyvvezetőjét. Megjegyezte, hogy nem kell minden 
alkalommal megszavazni a személyét, elmondta, hogy rajta múlik az, hogy a 
bizottságnak a dolgai rendbe menjenek, ha bárkit hív, megkér mindenkit, hogy a 
kívánságait teljesítsék, mert határidőhöz vannak kötve a jegyzőkönyveknek a 
leadásai. Megkérte Postás Évát, hogy néhány szóban mutatkozzon be. 

Postás Éva üdvözölte a megjelenteket és elmondta, hogy 2018. óta dolgozik a 
Szentesi Közös Önkormányzati Hivatalnál, kis szünetet követően idei évben jött 
vissza és ebbe a megváltozott munkakörbe került bele. Bízik benne, hogy mindenki 
megelégedésére fogja ellátni ezt a feladatot. 

Móra József megköszönte és megjegyezte, hogy a bizottság nagyon jól el van látva 
hölgyekkel. Ezután kérte, hogy Sipos Kitti Lídia képviselő asszony mutatkozzon be. 

Sipos Kitti Lídia üdvözölte a bizottság tagjait és elmondta, hogy jó néhány éve 
mozgolódik a hivatalban, úgyhogy jó sok érintettet már ismert ezen a területen. 
Bizottsági tagságot tudhat maga mögött már 2 ciklusban is, bár azok más területek 
voltak. A művelődési, oktatási és ifjúsági bizottságban tevékenykedett, de azt 
gondolja, hogy a pénzügy világa sem állt túlzottan távol tőle, mert van egy 
közgazdász végzettsége és bízik benne, hogy használni fogja, bár azért a 
közgazdaságtan és a pénzügy kicsit különbözik egymástól, de véleménye szerint 
ebbe is bele fog rázódni. Köszöni a megbízást mindenkinek és igyekszik eleget tenni 
a kéréseknek és amikor érkezik anyag, akkor azon dolgozni. 
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Móra József megköszönte és kérte Geréné Dunaháti-Vas Mártát a bizottság tagjai 
közül, hogy mutatkozzon be néhány szóban. 

Geréné Dunaháti-Vas Márta köszöntött mindenkit és megjegyezte, hogy szerinte 
mindenkivel ismerik egymást. Elmondta, hogy óvodapedagógusként dolgozott 40. 
évig, valamint 15. évig volt óvodavezető mesterpedagógusként. Az önkormányzati 
munkája 1998-ban kezdődött, akkor négy évig külső bizottsági tag volt és 2002-től 
2010-ig volt képviselő és 2006-tól a pénzügyi bizottság tagja volt négy évig 
képviselőként. A pénzügy igazából nem áll távol tőle, hiszen vezetőként a 
költségvetéseket készítette és képviselőként is belelátott az önkormányzati munkába. 

Móra József megköszönte és kérte a bizottság külsős hölgytagját, Páger Krisztinát, 
hogy mutatkozzon be. 

Páger Krisztina tisztelettel köszöntött mindenkit. Elmondta, hogy még nem 
rendelkezik önkormányzati tapasztalattal. A pénzügy nem áll távol tőle, mint 
gazdálkodási mérnöknek van némi tudása és hasznos tapasztalata, amit szeretne itt 
kamatoztatni. Munkája során azt kell, hogy mondja, hogy pici családi vállalkozásban 
segédkezett, míg kislánya be nem töltötte a 3. életévét. Igazság szerint műszaki 
területen tevékenykedett, beszerző minőségbiztosítási mérnökként dolgozott, azok 
előtt egy lemezmegmunkáló cégnél, ugye ez a Covid által megszakadt, igazából 
azóta lavíroznak ilyen bizonytalan jövőben pici vállalkozásukkal, valamint most is 
mesterszakon végez tanulmányokat. 

Móra József megköszönte és felkérte Szűcs György képviselő urat a 
bemutatkozásra. 

Szűcs György köszöntötte a bizottság tagjait. Elmondta, hogy már a 2. ciklust tölti az 
önkormányzat munkájában, illetve a Pénzügyi bizottságnak a munkájában. 30 éve 
dolgozik a vállalkozói szférában, ezt igyekszik itt hasznosítani, amit ott szerzett. 
Emellett agrármérnöki diplomával rendelkezik, illetve egyetemi végzettsége van 
politológiából. Úgy gondolja ebből a 3-ból majd valami hasznos dolgot ki fog tudni 
gyúrni és igyekszik ezekkel segíteni az önkormányzat munkáját. 

Móra József megköszönte és felkérte a bizottság külső tagját Araczki Endrét a 
bemutatkozásra. 

Araczki Endre elmondta, hogy jelenleg Farkas Sándor országgyűlési képviselő 
munkatársa és civil életében pályázatírással foglalkozik. Móra József elnök úrral már 
az SzVSz Kft-nek a felügyelőbizottságában dolgoztak együtt és reméli, hogy a 
továbbiakban is tudja hasznosítani majd a tudását itt a pénzügyi bizottság 
munkájában. 

Móra József felkérte Besenyei Gábort a másik külső tagját a bizottságnak, hogy 
mutatkozzon be. 

Besenyei Gábor úgy vélte, hogy nagyon nem kell bemutatkoznia, hiszen az élete jó 
része nyilvánosság előtt zajlott. Az elmúlt ciklusban a Városfejlesztési bizottságban 
dolgozott, most itt a Pénzügyi bizottságban. Korábban vezetett önkormányzati kft-t, 
vezetett saját kft-t is, és némileg belelát a pénzügyekbe. Szintén agrárdiplomával 
rendelkezik bár nem sokat dolgozott agráriumban. Igyekszik segíteni a bizottság 
munkáját és köszöni a lehetőséget. 
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Móra József megköszönte és csak annyit kívánt elmondani, hogy a végzettsége 
környezetvédelmi jogi szakokleveles tanár. A pénzügyi bizottság vezetőjeként a 3. 
ciklust kezdi, 2 cikluson keresztül volt a Pénzügyi Tulajdonosi Bizottságnak a 
vezetője és az önkormányzati munkájában mindig a város érdekeit nézte és a 
munkájával szeretné a várost szolgálni, a város polgárait, mert úgy gondolja, hogy 
azok a korábbi közös dolgok kezdenek beérni. És azt érzi, hogy a város, mióta a 
pénzügyi bizottság elnöke, azóta azokkal a munkatársakkal, akik itt a városházán a 
pénzügynél dolgoznak, mindig arra törekedtek, hogy a költségvetésük mindig pozitív 
legyen, és ne kelljen hiánnyal küszködni. Most is gyakorlatilag azért nem történik 
átadás-átvétel, mert az előző, illetve az új vezetés ugyanaz, és a legutolsó ülésen 
tárgyalt nem kötelező féléves beszámoló is mutatja azt, hogy a gazdálkodása a 
városnak megbízható és jó kezekben van. Reméli, hogy a gazdasági folyamatok, az 
a közgazdasági környezet, ami most kialakult, nem fogja a város költségvetését 
veszélyeztetni abban az esetben, hogyha bölcs döntéseket hoznak. Mindenkit arra 
kér, hogy a város érdekében azokat a fontos döntéseket, amik az egyensúlyt 
biztosítsák, segítsék meghozni. 
Megállapította, hogy a bizottság teljes létszámmal jelen van, a bizottság 
határozatképes. 
Elmondta, hogy egy feladatuk van, jegyzőkönyv-hitelesítőt kell választaniuk és Szűcs 
Györgyöt javasolja a bizottságnak jegyzőkönyv-hitelesítőnek. Kérte, hogy aki a 
személyével egyetért, az kézfeltartással jelezze. Egyhangúlag - 7 igennel -
megszavazták Szűcs Györgyöt jegyzőkönyv-hitelesítőnek. 

Tájékoztatta a bizottságot, hogy a nyílt ülésen a meghívóban kiküldött 3 anyag 
kerülne megtárgyalásra, így összesen 3 napirendi pont lenne a nyílt ülés keretén 
belül. 
Megkérdezte, hogy kéri-e valaki, hogy felolvassa a napirendi pontokat, nem volt ilyen 
kérés. 
Kérte, hogy aki elfogadja a nyílt ülés napirendjét azt kézfeltartással jelezze. 
Egyhangúlag elfogadták a napirendi pontokat, 
[gy a rendkívüli ülés napirendjeként 
1.) A 2. sorszámmal jelzett előterjesztés: A polgármester szabadságmegváltása és 

2024. október 01-től időarányosan járó szabadságának ütemezése (2.) 
Témafelelős: Csákné Kis Regina 

2.) A 3. sorszámmal jelzett előterjesztés: Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal 
megszüntetése (3.) 
Témafelelős: Szabó Zoltán Ferenc 

3.) Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és Tulajdonosi 
Bizottság ügyrendjének elfogadása 
Témafelelős: Boda Éva 

tárgyú anyag megtárgyalását javasolta. 

Kérdezte, hogy van-e valakinek kérdése, illetve egyéb napirendi javaslata. 

A bizottság - 7 igen szavazattal - egyetértett a napirendi javaslattal és a következő 
határozatot hozta: 
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72/2024. (XI.05.) PüT. Biz. 
Tárgy: Napirend 

HATÁROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és Tulajdonosi 
Bizottsága a nyílt ülés napirendjeként az alábbi tárgyú előterjesztések 
megtárgyalását fogadta el: 
1.) A 2. sorszámmal jelzett előterjesztés: A polgármester szabadságmegváltása és 

2024. október 01-től időarányosan járó szabadságának ütemezése (2.) 
Témafelelős: Csákné Kis Regina 

2.) A 3. sorszámmal jelzett előterjesztés: Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal 
megszüntetése (3.) 
Témafelelős: Szabó Zoltán Ferenc 

3.) Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és Tulajdonosi 
Bizottság ügyrendjének elfogadása 
Témafelelős: Boda Éva 

1.) Tárgy: A polgármester szabadságmegváltása és 2024. október 01-től 
időarányosan járó szabadságának ütemezése (2.) 

Móra József elmondta, hogy az első napirendi pont a polgármester 
szabadságmegváltása, az előterjesztő Csákné Kis Regina. Megkérdezte Csákné Kis 
Reginát, hogy van-e szóbeli kiegészítése. 

Csákné Kis Reginának nem volt szóbeli kiegészítése. 

Móra József megkérdezte, hogy van-e valakinek kérdése, véleménye. Mivel kérdés 
és kiegészítés nem hangzott el, ezért kérte a bizottság tagjait, hogy kézfeltartással 
jelezze, aki a polgármester szabadságmegváltását és 2024. október 01-től 
időarányosan járó szabadságának ütemezését ebben a formában a Képviselő-
testületnek elfogadásra javasolja. 5 igen (Móra József, Szűcs György, Geréné 
Dunaháti-Vas Márta, Páger Krisztina, Besenyei Gábor). Aki nem támogatja ebben a 
formában az kézfeltartással jelezze. 2 nem (Sipos Kitti Lídia, Araczki Endre). 

A bizottság „A polgármester szabadságmegváltása és 2024. október 01-től 
időarányosan járó szabadságának ütemezése" tárgyú előterjesztést megtárgyalta, és 
a bizottság - 5 igen szavazattal (Móra József, Szűcs György, Geréné Dunaháti-Vas 
Márta, Páger Krisztina, Besenyei Gábor) és 2 nem szavazattal (Sipos Kitti Lídia, 
Araczki Endre) - az előterjesztés határozati javaslatát a Képviselő-testület számára 
elfogadásra javasolja. 

73/2024. (XI.05.) PÜT. Biz. 
Tárgy: A polgármester szabadságmegváltása és 2024. október 01-től 

időarányosan járó szabadságának ütemezése (2.) 

HATÁROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és Tulajdonosi 
Bizottsága a „A polgármester szabadságmegváltása és 2024. október 01-től 
időarányosan járó szabadságának ütemezése" tárgyú előterjesztést megtárgyalta, a 
bizottság az előterjesztés határozati javaslatát a Képviselő-testület számára 
elfogadásra javasolja. 
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2.) Tárgy: Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal megszüntetése (3.) 

Móra József elmondta, hogy a következő napirendi pont a közös önkormányzati 
hivatal megszüntetése. Megkérdezte Döbrőssyné dr. Seres Ilonát, hogy van-e 
szóbeli kiegészítése. 

Döbrőssyné dr. Seres Ilonának elmondta, hogy kettő darab határozati javaslat 
elfogadást terjesztik a Képviselő-testület elé, miszerint a Testület tudomásul veszi a 
Nagytőkéi döntést, hogy Derekegyházához kíván csatlakozni, és ott kíván közös 
önkormányzati hivatalt létrehozni, illetve jogszabály szerint dönteni kell arról ebben a 
határozati javaslatban, hogy 2025. január elsejétől a hivatal elnevezése Szentesi 
Polgármesteri Hivatal lesz. Az annak idején köttetett megállapodást, meg kell 
szüntetni. A másik napirendi pont pedig az Alapító okirat módosítása. 

Móra József megkérdezte, hogy van-e valakinek kérdése az előterjesztéssel 
kapcsolatban. 

Besenyei Gábor kérdezte, hogy jár-e a megszüntetés pénzügyi elszámolással, 
illetve van e bármelyik önkormányzatnak a másik felé tartozása. 

Döbrőssyné dr. Seres Ilona elmondta, hogy a megállapodás megszüntetéséről 
szóló tervezetben 7. pontjában benne van, hogy amikor a zárszámadás meglesz a 
2024-es költségvetési évre vonatkozólag, ugye akkor látszódnak majd a számok 
tisztán, és nyilván azt követően fog sor kerülni az elszámolásra, amely egy külön 
megállapodásban kerül lefektetésre. 

Móra József kérdezte, hogy van-e valakinek kérdése, véleménye. Nem volt 
jelentkező. Kérte a bizottság tagjait, hogy határozati javaslatot ebben a formában a 
Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja, kézfeltartással jelezze. Szentesi Közös 
Önkormányzati Hivatal megszüntetésével kapcsolatos határozati javaslatot a 
bizottság egyhangúlag 7 igennel elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek. 

A bizottság a „Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal megszüntetése" tárgyú 
előterjesztést megtárgyalta, és a bizottság - 7 igen szavazattal, egyhangúlag - az 
előterjesztés határozati javaslatát a Képviselő-testület számára elfogadásra 
javasolja. 

74/2024. (XI.05.) PüT. Biz. 
Tárgy: Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal megszüntetése (3.) 

HATÁROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és Tulajdonosi 
Bizottsága a „Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal megszüntetése" tárgyú 
előterjesztést megtárgyalta, a bizottság az előterjesztés határozati javaslatát a 
Képviselő-testület számára elfogadásra javasolja. 

Móra József elmondta, hogy a Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal alapító 
okiratának módosításához kapcsolódó határozati javaslatot is meg kell szavazni. 
Kérte, hogy aki a Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal Alapító Okiratának 
módosítása tárgyú előterjesztést a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja, 
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kézfeltartással jelezze. Egyhangú döntés született 7 igennel elfogadásra javasolják a 
Képviselő-testületnek. 

A bizottság a „Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal Alapító Okiratának 
módosítása" tárgyú előterjesztést megtárgyalta, és a bizottság - 7 igen szavazattal, 
egyhangúlag - az előterjesztés határozati javaslatát a Képviselő-testület számára 
elfogadásra javasolja. 

75/2024. (XI.05.) PüT. Biz. 
Tárgy: Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal Alapító Okiratának módosítása 

(3.) 

HATÁROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és Tulajdonosi 
Bizottsága a „Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal Alapító Okiratának módosítása" 
tárgyú előterjesztést megtárgyalta, a bizottság az előterjesztés határozati javaslatát a 
Képviselő-testület számára elfogadásra javasolja. 

3.) Tárgy: Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és 
Tulajdonosi Bizottság ügyrendjének elfogadása 

Móra József elmondta, hogy a 4. napirendi pont Szentes Város Önkormányzata 
Képviselő-testülete pénzügyi és tulajdonosi bizottsága ügyrendjének elfogadása. 
Kérdezte, hogy az ügyrenddel kapcsolatosan van-e valakinek kérdése vagy 
véleménye. Korábban digitális formában mindenki részére meg lett küldve, azért 
fontos, mert gyakorlatilag ez alapján működik a bizottság. Kérte, hogy aki a Szentes 
Város Önkormányzata Képviselő-testülete pénzügyi és tulajdonosi bizottságának 
ügyrendjét elfogadja, azt kézfeltartással jelezze. A döntés 7 igennel egyhangú, így az 
ügyrend a mai naptól érvényes. 

A bizottság a „Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és 
Tulajdonosi Bizottság ügyrendjének elfogadása" tárgyú előterjesztést megtárgyalta, 
és a bizottság - 7 igen szavazattal, egyhangúlag - az előterjesztés határozati 
javaslatát a Képviselő-testület számára elfogadásra javasolja. 

76/2024. (XI.05.) PüT. Biz. 
Tárgy: Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és 

Tulajdonosi Bizottság ügyrendjének elfogadása 

HATÁROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és Tulajdonosi 
Bizottsága a „Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és 
Tulajdonosi Bizottság ügyrendjének elfogadása" tárgyú előterjesztést megtárgyalta, a 
bizottság az előterjesztés határozati javaslatát a Képviselő-testület számára 
elfogadásra javasolja. 
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K. m. f. 

a Pénzügyi és Tulajdonosi Bizottság 
tagja 


